

BORANG PENINGKATAN HAD KREDIT



Sila lengkapkan borang ini dan lampirkan satu atau lebih daripada dokumen-dokumen berikut:

YA, saya ingin meningkatkan had Kad Kredit Maybank saya.

Saya mengakui bahawa Maybank boleh melaraskan had kredit mengikut pendapatan saya terkini.

Untuk Pekerja Bergaji:

- Slip gaji 3 bulan terkini, atau
- Borang BE terkini serta resit cukai rasmi, atau
- Penyata KWSP terkini

Untuk Yang Bekerja Sendiri:


- Penyata bank 6 bulan terkini dan Borang BE terkini serta resit LHDN (atau bukti cukai yang dibayar)

Untuk Pekerja Berkomisen:

- Penyata Komisen 6 bulan terkini

Hantar borang yang diisi penuh ke mana-mana cawangan Maybank atau:

 Emel
mbbcardservices@maybank.com.my

 Faks
03-7953 8640

 Hantar ke
**Maybank Credit Card Centre, 7th Floor, Menara Maybank
100 Jalan Tun Perak, 50050 Kuala Lumpur**

BUTIRAN PERIBADI

Nombor Kad Pemegang Utama (16 digit)*

No. KP Baru / No. Pasport:*

Nama Penuh seperti dalam KP/Pasport*

No. Telefon Bimbit*

OBLIGASI KEWANGAN YANG LAIN

Bayaran Pembiayaan Bulanan*

Syarikat	Amaun Pembiayaan	Tempoh	Bayaran Bulanan

Pembiayaan tidak berkaitan dengan institusi kewangan, contohnya: ansuran bulanan untuk membiayai mesin basuh atau perabot dari penjual elektronik dan perabot konsumer.

JUMLAH _____

PENGAKUAN

Saya dengan ini mengesahkan dan mengaku bahawa segala maklumat yang saya berikan adalah benar dan lengkap. Saya dengan ini mengaku bahawa semua maklumat yang diberikan, termasuk tetapi tidak terhad kepada maklumat daripada mana-mana pinjaman yang saya telah peroleh atau dalam proses untuk mendapatkan daripada mana-mana institusi kewangan dan bukan kewangan adalah benar, tepat dan lengkap, dan saya tidak menyembunyikan apa-apa fakta material atau maklumat berhubung dengannya. Jika apa-apa maklumat yang diberikan oleh saya dalam dokumen ini menjadi tidak tepat atau terdapat apa-apa perubahan penting dengan cara apa jua, sama ada sebelum permohonan ini diluluskan atau ketika permohonan pembiayaan ini belum selesai, saya dengan ini mengaku janji untuk memaklumkan pihak Bank tentang perubahan serta-merta. Saya dengan ini mengisytiharkan selanjutnya bahawa saya tidak mempunyai apa-apa pembiayaan lain daripada institusi kewangan atau bukan kewangan lain selain yang diisytiharkan dalam dokumen ini. Saya memberi kuasa kepada pihak Bank untuk mengesahkan maklumat tentang saya dan mana-mana permohonan tambahan dari mana-mana sumber yang difikirkan sesuai, dari mana-mana institusi kewangan dan Ketua Pengarah Lembaga Hasil Dalam Negeri, untuk apa sahaja maklumat yang diperlukan oleh pihak Bank. Saya juga mengesahkan bahawa saya akan membaca Terma dan Syarat Perjanjian Pemegang Kad Malayan Banking Berhad yang telah dinyatakan di laman web www.maybank.com.my Malayan Banking Berhad dan bersetuju untuk mematuhi dan segala pindaan akan datang. Saya seterusnya bersetuju bahawa Pemegang Kad Utama hendaklah bertanggungjawab terhad segala liabiliti dan obligasi Pemegang Kad Utama serta Pemegang (Pemegang-Pemegang) Kad Tambahan. Bank mempunyai hak mutlak untuk meluluskan atau menolak permohonan saya sewajarnya tanpa memberikan apa-apa sebab. Borang permohonan ini dan semua dokumen sokongan yang diserahkan kepada Bank adalah hak mutlak pihak Bank.

Dengan menandatangani borang ini, saya mengakui bahawa saya telah membaca dan memahami dan bersetuju untuk tertakluk kepada Notis Privasi Kumpulan Maybank dan secara nyata bersetuju untuk dan yang memberi kuasa kepada Kumpulan Maybank:

- untuk meminta dan mendapatkan semua maklumat peribadi dan data dalam bentuk ini untuk tujuan memproses permohonan ini dan semua tujuan lain yang diperlukan dalam berhubung dengan mana-mana produk dan perkhidmatan yang ditawarkan oleh Kumpulan Maybank
- untuk mendedahkan data peribadi saya kepada entiti lain dalam Kumpulan Maybank dan pihak luar yang lain apabila diperlukan
- untuk mengumpul dan memproses data sensitif peribadi saya untuk tujuan permohonan ini (jika berkenaan)

Secara berkala, Bank, termasuk syarikat-syarikat dalam Kumpulan Maybank dan rakan-rakan strategik boleh ("Entiti Lain") mempunyai program promosi kami pelanggan yang dihormati. Persetujuan anda diperlukan untuk kami mendedahkan, berkongsi dan memproses maklumat/data anda dengan Entiti Lain.

Berhubung dengan bahan-bahan promosi dan pemasaran, sila tandakan

Ya, saya / kami bersetuju secara nyata untuk Kumpulan Maybank dan / atau Entiti Lain memproses data peribadi saya/kami untuk tujuan promosi dan pemasaran..

Tidak, saya / kami tidak bersetuju dengan Kumpulan Maybank dan / atau Entiti Lain memproses data peribadi saya/kami untuk tujuan promosi dan pemasaran.

Jika saya ingin dikecualikan daripada senarai mel promosi dan pemasaran, saya memahami bahawa saya dikehendaki menulis kepada Bank di Maybank Cards Marketing, Tingkat 39, Menara Maybank, 100 Jalan Tun Perak, 50050 Kuala Lumpur.

Jika anda boleh menunjukkan maklumat yang mengenai anda adalah tidak tepat, lengkap dan terkini, anda boleh menghubungi Bank untuk mengemaskinikan data.

Tandatangan Pemegang Kad Utama:*

Tarikh (hh-bb-tttt):*

Semua ruangan yang bertanda dengan asterisk (*) adalah wajib dan mesti diisi untuk permohonan anda diterima.

HANTAR